

SPRING 2024

ARMSTRONG TOWNSHIP PUBLIC LIBRARY NEWSLETTER

<p>EMAIL / COURRIEL: LIBRARY@ARMSTRONG.CA TELEPHONE / TÉLÉPHONE: (705) 563-2717 FACEBOOK: ARMSTRONG PUBLIC LIBRARY – LA BIBLIOTHÈQUE PUBLIQUE DU CANTON D'ARMSTRONG WEBSITE / SITE WEB: HTTPS://ARMSTRONG.OLSN.CA/SERVICES</p>	<p>Monday: 9:00 AM to 4:00 PM Tuesday: 9:00 AM to 4:00 PM 6:00 PM to 8:00 PM Wednesday: 9:00 AM to 4:00 PM Thursday: 9:00 AM to 5:00 PM Closed from noon to 1:00 PM. Friday: CLOSED New: Saturday: 11:00 AM to 3:00 PM</p>	<p><u>LIBRARY</u> Closed Monday, May 20th, July 1st, August 5th and September 2nd, 2024. Regular hours will resume on the following Tuesdays. Don't forget that we are closed every Friday.</p>
--	--	--

SERVICES OFFERED AT THE LIBRARY

Photocopies, public computers, internet, Wi-Fi, movies, puzzles, and of course French and English books. The library is open Mon-Wed 9-4 with evening hours 6-8 on Tuesday, Thursday 9-5. Saturday 11-3 excluding holiday weekends. Library cards are available FREE of charge to those residing in Charlton, Earlton and Thornloe and the townships of Armstrong, Dack and Kerns. Non-Residents library card \$35.00 per year.

FACEBOOK

Have you seen our Facebook page? It's the best way to find out about the new books on our shelves and upcoming activities on our calendar. Please visit: ARMSTRONG PUBLIC LIBRARY – LA BIBLIOTHÈQUE PUBLIQUE DU CANTON D'ARMSTRONG and click on LIKE.

PAY AS YOU PLEASE BOOK SALE

French or English books are always for sale. We accept donations of good used books published in the last three years. The Little Library located outside the library offers FREE books 24/7 to the public.

LIBBY – E-BOOKS

You can now download e-books on your tablet or iphone and access anywhere even when no Wi-Fi is available. Libby has over 75,000 print books, 22,000 audio books and over 5,000 magazines and is available FREE to library card holders.

EARLY ON PLAY GROUP

Every second Wednesday from 9:30-11:30 for parents with children between 0-6 years.

The Library Staff

PRINTEMPS 2024

BULLETIN DE LA BIBLIOTHÈQUE PUBLIQUE DU CANTON D'ARMSTRONG

EMAIL / COURRIEL: LIBRARY@ARMSTRONG.CA

TELEPHONE / TÉLÉPHONE: (705) 563-2717

FACEBOOK: ARMSTRONG PUBLIC LIBRARY –
LA BIBLIOTHÈQUE PUBLIQUE DU CANTON
D'ARMSTRONG

WEBSITE / SITE WEB:

[HTTPS://ARMSTRONG.OLSN.CA/SERVICES](https://armstrong.olsn.ca/services)

Lundi: 9:00 à 16:00

Mardi: 9:00 à 16:00

18:00 à 20:00

Mercredi: 9:00 à 16:00

Jeudi: 9:00 à 17:00

Fermé de midi à 13:00.

Vendredi: **FERMÉ**

Nouveau:

Samedi: 11:00 à 15:00

BIBLIOTHÈQUE

Fermé le 20 mai, le 1er juillet, le 5 août et le 2 septembre 2024. Les horaires habituels reprendront mardi.

N'oubliez pas que nous sommes fermés tous les vendredis.

SERVICES OFFERTS À LA BIBLIOTHÈQUE

Photocopies, ordinateurs publics, internet, Wi-Fi, films, casse-têtes et surtout des livres en français et en anglais. La bibliothèque est ouverte du lundi au mercredi de 9h à 16h, le mardi soir de 18h à 20h, le jeudi de 9h à 17h et le samedi de 11h à 15h excluant les jours fériés. Les cartes de membre sont disponibles GRATUITEMENT pour les personnes demeurant à Charlton, Earlton et Thornloe ainsi que pour les personnes demeurant dans les Cantons d'Armstrong, Dack, Kerns et Thornloe. La carte de membre pour les non-résidents est \$35.00.

FACEBOOK

Avez-vous vu notre page Facebook? C'est la meilleure façon informatique pour connaître les nouveaux livres sur nos étagères et les activités à venir sur notre calendrier du mois. Veuillez visiter: ARMSTRONG PUBLIC LIBRARY – LA BIBLIOTHÈQUE PUBLIQUE DU CANTON D'ARMSTRONG et cliquer sur l'icône J'AIME.

VENTE DE LIVRES – PAYEZ À VOTRE DISCRÉTION

Il y a toujours des livres en français ou en anglais à vendre. Nous acceptons également des dons de livres usagés, en bon état et publiés au cours des trois dernières années. La mini-bibliothèque située à l'extérieur du bureau municipal offre GRATUITEMENT au public des livres en tout temps.

LIBBY – LIVRES ÉLECTRONIQUES

Vous pouvez télécharger des livres électroniques sur votre tablette ou sur votre iPhone et ceci vous donne la permission d'y accéder en tout temps même lorsque le réseau Wi-Fi n'est pas disponible.

Libby a une grande sélection avec au-delà de 75 000 livres, 22 000 livres audio et plus de 5 000 magazines et le tout est disponible GRATUITEMENT pour les membres de la bibliothèque.

GROUPE 'EARLY ON PLAY'

Ce groupe se rencontre à tous les deux mercredis de 9h30 à 11h30 pour les parents avec enfants de 0 à 6 ans.

Le personnel de la bibliothèque